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В настоящее время одной из основных проблем финансового права является использование категории «обязатель-
ство». Автор указывает на актуальность определения содержания финансового обязательства и рассмотрения расход-
ного обязательства в системе финансовых обязательств. Делаются выводы о том, что расходное обязательство имеет об-
щие черты с обязательством, используемым в гражданско-правовых отношениях, но в то же время есть и своя специфика 
обязательств в публичных правоотношениях.
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Currently, one of the main problems of fi nancial law is the use of the category “obligation”. The author points out the 
relevance of determining the content of the fi nancial obligation and consideration of the expenditure obligation in the system 
of fi nancial obligations. Conclusions are drawn that the expenditure obligation has common features with the obligation used 
in civil law relations, but at the same time there is also its own specifi city of obligations in public legal relations.

Keywords: fi nancial obligations, expenditure obligations, fi nancial law, budgetary law, budget.

DOI: 10.18572/1813-1220-2022-3-12-15




